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Zápis z řádného zasedání AS FaVU ze dne 27. 5. 2021 

Čtvrtek 27. 5. 2021, 10.00 h, MS Teams 

 

Přítomni: Karel Bařina, Jana Kořínková, Martin Mazanec, Jakub Polách, Tadeáš Polák, Pavel Sterec,   

Marie Štindlová, Martin Žák. 

Omluvena:  Barbora Lungová, Natálie Sodomková, Vojtěch Vaněk. 

Hosté:  Filip Cenek 

                
Program zasedání: 

Schválení zápisu z jednání AS FaVU ze dne 13. 5. 2021, Karel Bařina; 

1. Schválení programu jednání dne 27. 5. 2021, Karel Bařina; 

2. Informace vedení fakulty, Filip Cenek; 

3. Volba členů Ekonomické komise AS FaVU, Karel Bařina; 

4. Volba členů Legislativní komise AS FaVU, Karel Bařina; 

5. Různé; 

6. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Karel Bařina. 

 

Materiály k projednání jsou zpřístupněny AS FaVU a akademické obci fakulty způsobem umožňujícím dálkový přístup na 

obvyklé adrese: https://bit.ly/2QxmQDB 

 

1. Schválení zápisu z jednání AS FaVU ze dne 13. 5. 2021, Karel Bařina; 

Usnesení: AS FaVU schvaluje program zasedání AS FaVU dne 27. 5. 2021 v předloženém znění. 

Hlasování: pro – 8, proti -, zdržel se – 0. Usnesení schváleno. 

 

2. Schválení programu jednání dne 27. 5. 2021, Karel Bařina; 

Usnesení: AS FaVU schvaluje zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 13. 5. 2021. 

Hlasování: pro – 7, proti – 0, zdržel se – 1. Usnesení schváleno. 

 

3. Informace vedení fakulty, Filip Cenek; 

Na základě dohody K. Bařiny, předsedy AS FaVU, a F. Cenka, děkana FaVU VUT, byly zavedeny „Informace vedení 

fakulty“ jako pravidelný bod jednání AS FaVU, jak je zvykem na jiných fakultách. Děkan dále informoval, že po dohodě  

s K. Bařinou upravil příslušnou část webu fakulty (https://www.favu.vut.cz/fakulta/organizacni-struktura/akademicky-senat) 

po vzoru jiných VVŠ a fakult a vytvořil SharePoint viditelný akademické obci FaVU, kam budou ukládány aktuálně 

projednávané dokumenty předložené děkanem, resp. kterýmkoli členem akademické obce, pokud požaduje jejich 

projednání v AS FaVU. Pozvánky na jednání AS FaVU bude předseda senátu zveřejňovat rovněž ve fakultním newsletteru.  

Děkan seznámil senátory se schváleným rozpočtem VUT (schválen 18. 5. 2021), podrobně vysvětlil jednotlivé části rozpočtu 

univerzity a postup výpočtu částky pro F/S, s kterou bude moci FaVU v roce 2021 hospodařit. V rámci vyjednávání 

narovnání fixní části tzv. Příspěvku (A/Pf) se podařilo navýšit základní rozpočet fakulty o více než 3 mil. Kč, díky 

zlepšenému výběru RUV bodů narostla také významně výkonová část Příspěvku (K/Pv) o 1,8 mil. Kč. Rekordní výnosy 

https://bit.ly/2QxmQDB
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fakulty v roce 2020 (viz výroční zprávu o hospodaření) pak na druhou stranu v postupu výpočtu VUT znamenají, že FaVU 

odvádí jako celek větší částku do centralizovaných prostředků (CP) univerzity (meziroční navýšení odvodu do CP o 880 tis. 

Kč). Významný posun, za což je potřeba poděkovat zejm. senátorům za FaVU v EK AS VUT (Tomáš Hrůza, Ondřej Homola, 

Veronika Špundová) je skutečnost, že se podařilo poukázat na fakt, že FaVU a FA odvádějí do CP největší procento z 

celkových výnosů, a přitom se řada věcí hrazených z CP právě těchto 2 fakult netýká (licence MatLab apod.), což významně 

pomohlo k tomu, že FaVU získala v tomto roce 3 mil. Kč na investici do gravírky a řezačky na kov a zasíťování areálu Údolní 

53 silnějším Wi-Fi. Minimálně od r. 2022 se také počítá s celouniverzitním pokrytím potřeb uměleckých SP na VUT ohledně 

licencí Adobe. Děkan dále AS FaVU seznámil s vlastní analýzou a meziročním srovnáním výnosu Příspěvku (A+K)  

od r. 2015 do současnosti a zejm. detailnějším porovnáním finančních výnosů ve výkonnostním ukazateli K, kde největší 

meziroční nárůst byl v parametru RUV, kde oproti r. 2019 fakulta zaznamenala finanční nárůst o 1,9 mil. Kč. Po odvodech 

do CP VUT tak FaVU zaznamenala meziroční nárůst o cca 4 mil. Kč, které pomohou vykrýt celoroční navýšení tarifních 

mezd, ke kterému došlo v říjnu r. 2020 vydáním nového Mzdového řádu VUT. Po jmenování EK AS FaVU na dnešním 

zasedání bude do cca 10 dní předložen Rozpočet FaVU VUT pro rok 2021 s předpokladem schválení do konce června.  

 

J. Kořínková se ptá, kde najde „Pravidla rozpočtu FaVU VUT“, děkan vysvětlil, že Pravidla jsou od momentu schválení AS 

FaVU zveřejněna na Informační tabuli fakulty ve formě Směrnice děkana (https://www.vutbr.cz/uredni-deska/vnitrni-

legislativa-favu/d212345), existuje také Intranet fakulty (https://www.favu.vut.cz/intraportal), kde jsou rovněž zveřejněna, a v 

rámci nově zbudovaného rozcestníku senátu je i odkaz na dokumenty projednávané akademickým senátem univerzity, kde 

jsou zveřejněna Pravidla rozpočtu VUT. 

 

4. Volba členů Ekonomické komise AS FaVU, Karel Bařina; 

Komise jsou zřizovány za účelem předjednání problematiky projednávané AS FaVU, zpravidla před jednáním akademického 

senátu, kdy na jednání AS FaVU je předloženo již projednané a schválené stanovisko komise k dané problematice. Počet 

členů komisí není omezen. 

 

Ke složení Ekonomické komise AS FaVU proběhla diskuze, ve které senátoři vyjádřili svou vůli pracovat v uvedené komisi. 

Dle informace K. Bařiny, avizoval omluvený V. Vaněk zájem stát se členem, nikoli předsedou, Ekonomické komise AS 

FaVU.  

Usnesení: AS FaVU souhlasí se zřízením Ekonomické komise AS FaVU. Složení komise: Jana Kořínková, Martin Mazanec, 

Vojtěch Vaněk, Martin Žák. Předsedkyní ekonomické komise schvaluje Janu Kořínkovou.  

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se – 0. Usnesení schváleno. 

 

5. Volba členů Legislativní komise AS FaVU, Karel Bařina; 

Ke složení Legislativní komise AS FaVU proběhla diskuze, ve které senátoři vyjádřili svou vůli pracovat v uvedené komisi. 

Dle informace K. Bařiny, projevila B. Lungová na ustavujícím zasedání zájem o práci v legislativní komisi, z jednání  

dne 27. 5. 2021 je řádně omluvena. 

Usnesení: AS FaVU souhlasí se zřízením Legislativní komise AS FaVU. Složení komise: Barbora Lungová, Tadeáš Polák, 

Marie Štindlová. Předsedkyní legislativní komise schvaluje Barboru Lungovou.  

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se – 0. Usnesení schváleno. 
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6. Různé; 

6.a) SharePoint – pro ukládání, uspořádání a sdílení informací a přístupu k materiálům AS FaVU zde:  https://bit.ly/3ftNFCj; 

webové stránky AS FaVU zde: https://bit.ly/3fUmCif. Na stránkách vytvořen rozcestník pro pozvánky na jednání, zápisy 

z jednání, materiály předložené k projednání, výsledky voleb, odkaz na Radu vysokých škol a stránky AS VUT. Vnitřní 

uspořádání uvnitř složek dle termínů jednání AS FaVU.  

Vložené podklady budou senátorům avizovány K. Bařinou, předsedou AS FaVU. 

 

6.b) Návrh na zřízení pravidelného bodu jednání - přizvání zástupců vedení fakulty na jednání AS FaVU, Jana 

Kořínková 

Navrhuje z důvodu získávání kvalitních informací o strategii fakulty postupně přizvat na jednání AS FaVU jednotlivé 

proděkany fakulty, případě zájmu nebo potřeby zástupce pracovišť fakulty; při projednávání ekonomických otázek zvát 

tajemnici fakulty.  

 

6.c) Činnost Ekonomické komise AS FaVU, Jana Kořínková 

Činnost předsedkyně ekonomické komise zahájí J. Kořínková seznámením se s termíny a řešenou problematikou 

ekonomické komise v uplynulém funkčním období AS FaVU. Upozornila na vznikající dodatek rozpočtu VUT, který bude 

projednáván mezi vedením VUT a AS VUT, připomínky k dodatku je možné předložit do 28. 5. 2021. Dále poukázala na 

krátící se termín předložení rozpočtu fakulty akademickému senátu FaVU. Termín prověří.  

 

6.d) Postup při předkládání podnětů na jednání AS FaVU, Tadeáš Polák 

Podněty z řad studentů jsou předkládány prostřednictvím senátorů dle čl. 6, část třetí Jednacího řádu AS FaVU. V případě, 

že jsou podněty předloženy k projednání přímo na zasedání AS FaVU, stane se tak při projednávání programu probíhajícího 

zasedání nebo při projednávání předběžného programu následujícího zasedání.  V případě, že je podnět podložen 

podklady, ty jsou sdíleny všem senátorům prostřednictvím SharePointu (přístup pro členy AS FaVU).  

Tadeáš Polák navrhuje vytvořit pro studenty FaVU oficiální e-mailovou adresu, jejíž prostřednictvím budou moci podávat 

připomínky a podněty směřované na studentskou komoru AS FaVU. Studentská komora AS FaVU bude s podněty dále 

pracovat a předkládat je k projednání na zasedání AS FaVU. Zřízení oficiální e-mailové adresy zkonzultuje Studentská 

komora AS FaVU s Vítem Balounem. 

 

7. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Karel Bařina. 

Usnesení: Příští řádné zasedání AS FaVU se bude konat 22. 6. 2021, od 10.00 hod., v prostředí MS Teams. V případě 

příznivé situace ve společnosti bude jednání uskutečněno hybridní formou. 

Hlasování: pro – 8, proti – 0, zdržel se – 0. Usnesení schváleno. 

 

Zapsala: Jana di Lenardo 

Schválili:  

Karel Bařina, předseda AS FaVU 

Vojtěch Vaněk, místopředseda AS FaVU – předseda KAP 

Natálie Sodomková, místopředsedkyně AS FaVU – předsedkyně SK 

https://bit.ly/3ftNFCj
https://bit.ly/3fUmCif

